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PROTOKÓŁ  Nr I/2006 

inauguracyjnej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

z dnia 24 listopada 2006 roku . 
 
 
Stan Radnych Rady Miasta             -   21, 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -  21 ( 100% %) 

W obradach sesji Rady Miasta udział wzięli: 

1. p. Mieczysław Szymalski  - Burmistrz Miasta, 
2. p. Jerzy Pawluczuk  - Z-ca Burmistrza Miasta, 
3. p. Tomasz Skibicki   - Sekretarz Miasta, 
4. p. Renata Trojanowska - Skarbnik Miasta, 
5. p. Jerzy Mincewicz   - Przewodniczący Rady Miasta IV kadencji 
6. p. Jolanta ŚwierŜewska - Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej 
7. p. Anna Sylwia Sulęcka  - Z-ca Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej 
8. p. Anna Bałdyga   - Radca Prawny Urzędu Miasta, 
9. p. Wojciech Roszuk  - Naczelnik Wydziału OPO Urzędu Miasta, 
10. p. Halina Ambroziak  - Naczelnik Wydziału PNR Urzędu Miasta, 
11. p. Izabela Lenkiewicz - Naczelnik Wydziału RB Urzędu Miasta, 
12. p. Grzegorz Czyronis  - Naczelnik Wydziału ITS Urzędu Miasta, 
13. p. Brygida Mościcka   -  Naczelnik Wydziału IPE Urzędu Miasta, 
14. p. Dariusz Nowacki  - Komendant StraŜy Miejskiej,  
15. p. BoŜenna Rostkowska  - Dyrektor Miejskiego Domu Kultury, 
16. p. ElŜbieta Chojnacka - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej, 
17.  p. Leszek Mościcki          - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sport i Rekreacji, 
18. p. Witold Zadroga  - Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej 

               i Mieszkaniowej Sp. z o.o., 
19. p. Tadeusz Pianka  - Prezes Zakładu energetyki Cieplnej  Sp. z o.o., 
20. p. Adam Rukat   - Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

  Sp. z o.o., 
21. p. Barbara Kędziora   - Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
22. p. Anna Łępicka   - Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Jednostek 

  Oświatowych  
23. p. Danuta Szulęcka   - Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1, 
24. p. Waldemar Pałys    - Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3, 
25. p. Danuta śyjewska   - Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 1,  
26. p. Joanna Wójcik  - Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 2, 
27. p. Anna Twardowska  - Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 3, 
28. Przedstawiciele prasy i telewizji lokalnej i regionalnej: Ostrowski Tygodnik 

Powiatowy, Kurier Ziemi Ostrowskiej,  Tygodnik Ostrołęcki, Rozmaitości 
Ostrołęckie, Telewizja TELE-TOP. 

29. Mieszkańcy miasta przysłuchujący się obradom sesji. 
 

Obrady rozpoczęto  o godzinie  1100, zakończono o godzinie 1330. 



 

Punkt 1.  

Otwarcie   sesji i stwierdzenie prawomocności  obrad. 

Na podstawie art. 20 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
oraz § 16 pkt. 3 i 4 Statutu Miasta p. Jerzy Mincewicz Przewodniczący Rady Miasta IV 
kadencji  dokonał otwarcia pierwszej  sesji Rady Miasta Ostrowi Mazowieckiej V kadencji 
2006r. – 2010r. 

Następnie przywitał wszystkich Radnych, Burmistrza Miasta, Zastępcę Burmistrza 
Miasta,  Sekretarza Miasta i Skarbnika Miasta  oraz wszystkich zaproszonych gości. 

W związku z  trwającą Ŝałobą narodową ogłoszoną po tragedii w Rudzie Śląskiej                 
w kopalni Halemba  zebrani uczcili minutą ciszy pamięć poległych górników.  

 

 

Punkt 2.  

Wystąpienie Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej. 

 

Pani Jolanta ŚwierŜewska  Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej i Pani Anna 
Sylwia Sulęcka Zastępca Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej przedstawiły  
informację na temat przebiegu i wyników wyborów samorządowych na terenie miasta.  

Protokół  wyników głosowania i wyniku wyborów Burmistrza Miasta Ostrowi Mazowieckiej  oraz Protokół                   
z wyborów do Rady Miasta Ostrowi Mazowieckiej sporządzone przez Miejską Komisję Wyborczą w załączeniu 
do Protokołu.  

Następnie p. Jolanta  ŚwierŜewska i p. Anna Sylwia Sulęcka  gratulując wyboru 
dokonały wręczenia zaświadczeń o wyborze Radnych Rady Miasta i Burmistrza Miasta.  

 

Pan Jerzy Mincewicz Przewodniczący Rady Miasta IV kadencji  pogratulował wyboru 
wszystkim Radnym i Burmistrzowi Miasta, a następnie powierzył  prowadzenie  sesji 
najstarszemu wiekiem Radnemu p. Eugeniuszowi Gałązce.  

 Radny Senior p. Eugeniusz Gałązka przejmując prowadzenie obrad , stwierdził, Ŝe                
w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi quorum, przy którym  Rada Miasta moŜe  
obradować i podejmować prawomocne uchwały.   
 
 
 
Punkt. 3  
 
 ZłoŜenie ślubowania przez Radnych. 
 
       Radny Senior p. Eugeniusz Gałązka poprosił wszystkich o powstanie  i odczytał 
następującej  treści tekst ślubowania: 
 
         " Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojego miasta                  
i jego mieszkańców". 



 
Następnie najmłodszy wiekiem Radny p. Michał Kacprzak  odczytał imię i nazwisko  

Radnego Seniora oraz kolejno,  na podstawie listy obecności, imiona i nazwiska wszystkich  
Radnych , po czym kaŜdy wywołany Radny wypowiedział  słowo "ślubuję" . Radni Krych 
Zbigniew, Laska Krzysztof, Łukaszewski Krzysztof, Przastek Stefan, Wilczyński Jacek                     
i Wilczyński Zdzisław  po słowie „ślubuję” dodali zdanie : „Tak mi dopomóŜ Bóg”. 
 

Po dokonaniu aktu ślubowania, Radny Senior p. Eugeniusz Gałązka poinformował 
zebranych o tym, Ŝe dopiero z chwilą złoŜenia ślubowania Radni otrzymali prawo do 
sprawowania mandatu Radnego Rady Miasta Ostrowi Mazowieckiej. Następnie złoŜył 
gratulacje wszystkim Radnym i Ŝyczył wielu sukcesów w pracy w Radzie i jej Komisjach, 
przede wszystkim w trosce  o dobro mieszkańców  miasta. 
 
 
 
Punkt 4. 
 
 Ustalenie  porządku obrad. 
 
 Przewodniczący obrad  Radny p Eugeniusz Gałązka  przypomniał zebranym, o tym Ŝe 
pisemny proponowany porządek obrad I inauguracyjnej sesji  Radni otrzymali wraz                      
z zaproszeniem na sesję. Pierwsze trzy punkty porządku  zostały juŜ zrealizowane.  Następnie 
zwrócił się do Rady Miasta  o zgłaszanie wniosków w sprawie zmiany przedstawionego  
porządku obrad. 
 Radni nie zgłosili  Ŝadnych wniosków w sprawie porządku obrad sesji.  
  

W związku z tym Przewodniczący obrad Radny p. Eugeniusz Gałązka poddał pod 
głosowanie  proponowany porządek obrad.  

 
Rada Miasta w głosowaniu  21 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się”  przyjęła porządek obrad w poniŜszym brzmieniu: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wystąpienie Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej: 

- informacja na temat przebiegu wyborów samorządowych na terenie miasta, 
- wręczenie zaświadczeń Radnym Rady Miasta i Burmistrzowi Miasta. 

3. ZłoŜenie ślubowania przez Radnych: 
- odczytanie roty ślubowania przez najstarszego wiekiem Radnego Rady Miasta, 
- składanie ślubowania przez poszczególnych Radnych. 

4. Ustalenie porządku obrad. 
5. Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
6. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta: 

- zgłaszanie kandydatur  na Przewodniczącego Rady Miasta, 
- głosowanie tajne, 
- ogłoszenie wyników głosowania, 
- podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta. 

7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta: 
- zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Miasta, 
- głosowanie tajne, 
- ogłoszenie wyników głosowania, 



- podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta o stanie miasta. 
9. Sprawy róŜne. 
10. Zakończenie obrad I sesji Rady Miasta Ostrowi Mazowieckiej. 

 
Punkt 5. 
 Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
 
 Przewodniczący obrad  Radny p. Eugeniusz Gałązka poinformował zebranych o tym, 
Ŝe w związku z planowanym wyborem  Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady 
Miasta, Rada Miasta musi powołać  Komisję Skrutacyjną, która przeprowadzi wybory                      
a następnie ustali wyniki głosowania.  Zaproponował aby w skład  Komisji Skrutacyjnej  
weszło po jednym Radnym – przedstawicielu  poszczególnych Komitetów Wyborczych.                 
W związku z tym Komisja Skrutacyjna będzie liczyła 5 członków. 
 Rada Miasta  przyjęła powyŜszą propozycję  bez zastrzeŜeń. 
 
 Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatur  do składu Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny p. Mieczysław Pasztaleniec zgłosił kandydaturę Radnego p. Tomasza 
Lewandowskiego. 
Radny p. Marek Kukiełka zgłosił kandydaturę Radnej p. Marii Bębenek 
Radny p.  Krzysztof Łukaszewski zgłosił kandydaturę Radnego p. Jana Heronimka. 
Radny p.  Stefan Przastek zgłosił kandydaturę Radnego p. Mieczysława Równego. 
Radny p. Zbigniew Krych  zgłosił kandydaturę  Radnego p. Mirosława Gromka. 
 
Wszyscy kandydaci  wyrazili zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej.    
 
 W wyniku głosowania jawnego Rada Miasta w głosowaniu  21 głosami „za” przy                   
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się „  powołała Komisję Skrutacyjną                    
w następującym składzie: 

 
1. Radna p. Maria Bębenek 
2. Radny p. Mirosław Gromek 
3. Radny p. Jan Heronimek 
4.  Radny p. Tomasz Lewandowski 
5. Radny p. Mieczysław Równy. 

 
 Następnie Przewodniczący obrad  Radny p. Eugeniusz Gałązka ogłosił 5-cio 
minutową przerwę, podczas, której  Komisja Skrutacyjna  odbyła posiedzenie w celu 
ukonstytuowania się. 
 
 Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się w następujący sposób: 
 

1. Radna p. Maria Bębenek  - Przewodnicząca Komisji 
2. Radny p. Mirosław Gromek - Członek Komisji 
3. Radny p. Jan Heronimek  - Członek Komisji 
4.  Radny p. Tomasz Lewandowski  - Członek Komisji 
5. Radny p. Mieczysław Równy  - Członek Komisji 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
Punkt 6.  
 Wybór Przewodniczącego Rady Miasta   
 
 Rada Miasta przystąpiła do wyboru Przewodniczącego Rady Miasta.  
Radny p. Krzysztof Listwon  zgłosił na ww. funkcję kandydaturę p. Krzysztofa Laski, 
startującego w wyborach z Komitetu  Wyborczego Porozumienie - Razem.  Następnie 
przedstawił kandydata.  Radny p. Krzysztof Laska  jest doświadczonym samorządowcem.              
W III kadencji Rady Miasta pełnił funkcję członka Zarządu Miasta, w IV kadencji  był 
Wiceprzewodniczącym Rady Miasta. Radny p. Krzysztof Listwon podkreślił, Ŝe  
dotychczasowa pracę  Radnego p. Krzysztofa Laski najlepiej ocenili wyborcy oddając na 
niego ponad 200 głosów. Uzasadniając kandydaturę p. K. Laski na Przewodniczącego Rady 
Miasta podkreślił, Ŝe najistotniejszymi cechami jego charakteru są skromność,  doświadczenie 
a przede wszystkim  niezaleŜność. Na zakończenie swojej wypowiedzi Radny p. Krzysztof 
Listwon zachęcił do  poparcia zgłoszonej kandydatury.  
  
 Radny p. Krzysztof Laska  wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
 Innych kandydatur na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta nie zgłoszono.  
 
 W związku z tym Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do 
głosowania. 
 Przewodniczący  obrad Radny p. Eugeniusz Gałązka  zarządził 10  minut przerwy. 
 
 
 Po zakończeniu przerwy  Przewodniczący obrad p. Eugeniusz Gałązka  przedstawił 
informację na temat sposobu głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Miasta. 
Głosowanie odbywać się będzie za pomocą skreśleń. W związku z tym, Ŝe zgłoszono jedną 
kandydaturę  jeśli nazwisko  zostanie nie skreślone to znaczy, Ŝe głos jest za kandydaturą, 
jeśli natomiast nazwisko zostanie skreślone to znaczy, Ŝe głos jest przeciw kandydaturze. Dla 
zapewnienia  tajności głosowania przy urnie została przygotowana osłona, z której kaŜdy 
Radny moŜe skorzystać podczas oddawania głosu. 
 
 Radni nie zgłosili  uwag co do sposobu głosowania.  
  

Następnie Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia wyborów. Po 
rozdaniu kart do glosowania odbył się akt tajnego głosowania nad wyborem 
Przewodniczącego Rady Miasta.  

W dalszej kolejności Komisja Skrutacyjna  przystąpiła do ustalenia wyników 
głosowania. 

W związku z powyŜszym  Przewodniczący obrad p. Eugeniusz Gałązka  zarządził  10 
minut przerwy. 

 



Po wznowieniu obrad  Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  Radna p. Maria  
Bębenek  przedstawiła  wyniki głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka.  
 
Protokół Komisji Skrutacyjnej w załączeniu.  

 
W wyniku przeprowadzonego tajnego  glosowania na  Przewodniczącego Rady Miasta 

Ostrów Mazowiecka wybrano Radnego p. Krzysztofa Laskę, który uzyskał poparcie                         
15 Radnych. 

W związku z powyŜszym Przewodniczący obrad Radny p. Eugeniusz Gałązka  
odczytując treść poddał pod głosowanie  uchwałę  w sprawie wyboru  Przewodniczącego 
Rady Miasta.  
 
 Rada Miasta w głosowaniu jawnym  21 głosami „za” , przy 0 głosów „przeciw”                       
i 0 głosów „wstrzymujący się” podjęła  
 

Uchwałę Nr I/1/2006 
w sprawie   wyboru Przewodniczącego Rady Miasta 

 
Uchwała w załączeniu.  
 
 W związku z wyborem p. Krzysztofa Laski na Przewodniczącego obrad  gratulacje 
złoŜyli mu Radny Senior p. Eugeniusz Gałązka i  Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski. 
Następnie Przewodniczący obrad Radny p. Eugeniusz Gałązka przekazał prowadzenie  obrad 
p. Krzysztofowi Lasce Przewodniczącemu Rady Miasta.  
 
 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska podziękował Radnym za obdarzenie 
go  zaufaniem i powierzenie mu  odpowiedzialnej funkcji. Podkreślił,  Ŝe  sprawując funkcję 
Przewodniczącego Rady Miasta będzie dąŜył do  jednoczenia Radnych i  do nawiązywania 
zgodnej współpracy dla dobra  miasta Ostrowi Mazowieckiej. W dalszej kolejności zwrócił 
się do mieszkańców miasta  z podziękowaniem za wysoką frekwencję w wyborach 
samorządowych . Podkreślił,  Ŝe  będzie  zawsze otwarty na wszystkie sprawy związane                      
z miastem. Pogratulował  p. Jerzemu Mincewiczowi Przewodniczącemu Rady Miasta IV 
kadencji  wielkiego profesjonalizmu w organizowaniu  i kierowaniu działalnością Rady  
Miasta poprzedniej kadencji.   Następnie podziękował  za prowadzenie obrad dzisiejszej sesji 
Radnemu Seniorowi p. Eugeniuszowi Gałązce.  Słowa uznania za wkład pracy podczas 
wyborów samorządowych skierował do  Miejskiej Komisji Wyborczej i do  Obwodowych  
Komisji Wyborczych. 
 
 
 
Punkt. 7  
 Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta 
  
 Rada Miasta przystąpiła do wyboru  Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
 
 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zwrócił się o zgłaszanie kandydatur  
na funkcje Wiceprzewodniczących Rady Miasta.  
  



Radny p. Stefan Przastek  zgłosił kandydaturę Radnego p. Eugeniusza Gałązki. 
Podkreślił, Ŝe p. Eugeniusz Gałązka jest osobą znaną  w mieście, posiadająca duŜe 
doświadczenie i autorytet,  przez 20 lat był Naczelnikiem Urzędu Skarbowego. 
  

Radny p. Krzysztof Łukaszewski zgłosił kandydaturę Radnego p. Bogusława Konrada.  
Pan  Bogusław Konrad jest nauczycielem dyplomowanym w Gimnazjum Publicznym Nr 1, 
jest doktorem nauk rolniczych. Radny jest doświadczonym samorządowcem w III kadencji 
Rady Miasta był  Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej a w IV kadencji był 
Przewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 
oraz Porządku Publicznego.  
 
 Radny p. Andrzej Morawski zgłosił kandydaturę Radnego p. Zdzisława 
Wilczyńskiego. Pan Zdzisław Wilczyński ma 51 lat posiada wyŜsze wykształcenie. Jest 
Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej „Słoneczny Dom”. Posiada uprawnienia zarządcy 
nieruchomości. Posiada wiedzę i doświadczenie w pracy w radach nadzorczych i zarządach  
organów kolegialnych.   
  Innych kandydatur na funkcje Wiceprzewodniczących Rady Miasta nie zgłoszono. 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.  
 

Radny p. Andrzej Morawski zwrócił się z pytaniem o  zasady glosowania                                 
w przypadku zgłoszenia trzech kandydatur na  funkcje Wiceprzewodniczących.  
 

Radny p. Krzysztof Liswton  zaproponował aby w sytuacji zgłoszenia 3 kandydatów  
na funkcje dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miasta  głosowanie polegało na skreśleniu co 
najmniej jednego kandydata. Nie skreślenie Ŝadnego z kandydatów spowoduje  niewaŜność 
głosu.  Za wybranych naleŜy uznać 2 kandydatów, którzy uzyskają  bezwzględną większość 
ustawowego składu Rady.  Jeśli 2 kandydatów nie uzyska takiej liczy głosów, głosowanie 
naleŜy ponowić. 
 
 Na wniosek formalny p. Andrzeja Morawskiego Przewodniczący Rady Miasta                      
p. Krzysztof Laska  poddał pod głosowanie przedstawiony przez Radnego p. Krzysztofa 
Listwona sposób głosowania. 

 
 Rada Miasta  jednogłośnie / 21 głosów „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się”/ ustaliła następujący sposób głosowania w wyborach 
Wiceprzewodniczacyh Rady Miasta: głosowanie polegać będzie  na skreśleniu co najmniej 
jednego kandydata. Nie skreślenie Ŝadnego z kandydatów spowoduje  niewaŜność głosu.  Za 
wybranych naleŜy uznać 2 kandydatów, którzy uzyskają / kaŜdy oddzielnie/  bezwzględną 
większość głosów ustawowego składu Rady Miasta. 
 
 
 Przewodniczący Rady Miasta p.  Krzysztof Laska  ogłosił 5 minutową przerwę 
podczas, której  Komisja Skrutacyjna przygotuje karty do głosowania.  
 
 Po zakończeniu przerwy Radny p. Andrzej Morawski  zwrócił się z wnioskiem dot. 
trybu głosowania. Wystąpił  o to aby kaŜdy Radny podczas  aktu głosowania  korzystał                    
z osłony tj. miejsca  przygotowanego dla zapewnienia  tajności głosowania.  Taki sposób 
zapewni pełną wolność wyboru kaŜdemu Radnemu.  Dokonywanie aktu glosowania  przy 
stole obrad przeczy zasadom demokracji, powoduje, Ŝe głosowanie nie jest tajne, niektórzy 



Radni są  ograniczeni ustaleniami koalicyjnymi w związku z tym, kaŜdy  powinien głosować 
za parawanem, co uniemoŜliwi zaglądanie nawzajem w karty do głosowania.  
 
 Przewodniczący Rady Miasta  p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe  nie moŜna wymuszać 
na Radnym aby  podczas głosowania korzystał  z  parawanu.  Dodał, Ŝe zostało przygotowane 
miejsce zapewniające tajność glosowania i jeśli którykolwiek Radny chce, moŜe z niego 
korzystać, jeśli nie, moŜe dokonać skreślenia  przy stole obrad. W związku z tym odrzucił  
wniosek Radnego p. Andrzeja Morawskiego. 
 Następnie Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia wyborów. Po 
rozdaniu kart do glosowania odbył się akt tajnego głosowania nad wyborem 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta.  

W dalszej kolejności Komisja Skrutacyjna  przystąpiła do ustalenia wyników 
głosowania. 

W związku z powyŜszym  Przewodniczący Rady Miasta  p. Krzystof Laska   zarządził  
10 minut przerwy. 

 
Po wznowieniu obrad  Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej  Radna p. Maria  

Bębenek  przedstawiła  wyniki głosowania w wyborach Wicerzewodniczących Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka.  
 
Protokół Komisji  Skrutacyjnej w załączeniu.  

 
W wyniku przeprowadzonego tajnego  glosowania na  Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta Ostrów Mazowiecka poszczególni kandydaci uzyskali następująca ilość głosów: 
Radny p. Eugeniusz Gałązka – 21  
Radny p. Bogusław Konrad - 15 
Radny p Zdzisław Wilczyński – 6  
 
Biorąc powyŜsze pod uwagę  Wiceprzewodniczącymi Rady Miasta wybrani zostali: 
Radny p. Eugeniusz Gałązka   
Radny p. Bogusław Konrad  
 
 
W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska   

odczytując treść poddał pod głosowanie  uchwałę  w sprawie wyboru  Wiceprzewodniczących 
Rady Miasta.  
 
 Rada Miasta w głosowaniu jawnym  21 głosami „za” , przy 0 głosów „przeciw”                          
i 0 głosów „wstrzymujący się” podjęła  
 

Uchwałę Nr I/2/2006 
w sprawie   wyboru Wiceprzewodniczących  Rady Miasta 

 
Uchwała w załączeniu.  
 
 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  złoŜył gratulacje nowym 
Wiceprzewodniczącym Rady Miasta i zaprosił ich do stołu prezydialnego.  
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  podziękował Radnym za 
jednomyślne poparcie  i obdarzenie zaufaniem. Wyraził nadzieję, Ŝe nie zawiedzie zaufania, 
którym obdarzyli go Radni ze wszystkich ugrupowań. Podziękował  wszystkim wyborcom, 



którzy głosowali na kandydatów z Komitetu Wyborczego „Ziemia Ostrowska”. Wyraził 
nadzieję, Ŝe praca Radnych wybranych  z ramienia tego Komitetu  usatysfakcjonuje 
wszystkich mieszkańców, równieŜ tych którzy nie głosowali na kandydatów ww. Komitetu.  
 
 Wiceprzewodniczący  Rady Miasta p. Bogusław Konrad równieŜ podziękował  
Radnym  za obdarzenie zaufaniem i wybór na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta . 
Jednocześnie z podziękowaniami zwrócił się do wszystkich wyborców, którzy  oddali na 
niego swój głos, i wszystkich, którzy wspierali go  w trakcie kampanii wyborczej.  Wyraził 
nadzieję, Ŝe Rada Miasta obecnej kadencji będzie podejmowała decyzje, które są oczekiwane 
przez  społeczność miasta Ostrów Mazowiecka.  
 
 
 
 
Punkt 8.  
 Sprawozdanie Burmistrza Miasta o stanie miasta.  
 
 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski przedstawił sprawozdanie o stanie miasta 
na podstawie  wykonania budŜetu miasta za III kwartały  2006 r.  
 Według stanu na  30 września 2006 r. planowane dochody na 2006 r. wynoszą 
39.118.975 zł  i zostały wykonane w wys. 29.644.011,45 zł co stanowi 75,78%, natomiast 
planowane wydatki  wynoszą 40.138.096,-zł, zostały wykonane w wys. 26.620.707,15 zł, co 
stanowi 66,32 %.  
 ZadłuŜenie miasta z tytułu zaciągniętych poŜyczek i kredytów na dzień 1 stycznia 
2006 r. wynosiło 3.651.980 zł., natomiast na dzień  30 września 2006 r. wynosiło 
1.405.636,zł,  co stanowi 3,59% planowanych dochodów.  Burmistrz Miasta p. Mieczysław 
Szymalski  podkreślił,  Ŝe jest to zadłuŜenie bardzo małe  / maksymalne moŜliwe zadłuŜenie 
wynosi 60 % planowanych dochodów/. Stwierdził, Ŝe miasto jest w bardzo dobrej sytuacji 
finansowej.  Następnie pokrótce  omówił zadania inwestycyjne, ze szczególnym naciskiem na 
wydatki na utrzymanie i budowę dróg oraz na rozpoczętą inwestycję pn. Budowa Centrum 
Kultury i Rekreacji „Za Stawem” / I etap basen i hala sportowa/. Poinformował takŜe                     
o  planowanej modernizacji stawu miejskiego.    Podkreślił, Ŝe  podejmowane są  działania            
w kierunku  pozyskiwania środków z zewnątrz, w tym unijnych. Obecnie miasto pozyskało 
środki z budŜetu marszałkowskiego na budowę basenu.  Następnie  poinformował                             
o  funkcjonowaniu  spółek miejskich tj. Zakład Gospodarki Komunalnej i  Mieszkaniowej  
Sp. z o.o., Zakład Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. i Towarzystwo Budownictwa Społecznego 
Sp. z o.o. Poinformował zebranych  tym, Ŝe ZGKiM Sp. z o.o. realizuje zadania inwestycyjne 
z zakresu budowy wodociągów  i kanalizacji / ok. 3 mln. zł rocznie/ oraz zajmuje się  m.in. 
miejską  komunikacją  autobusową. W dalszej kolejności Burmistrz Miasta p. Mieczysław 
Szymalski poinformował o tym, Ŝe  stan miejskiej oświaty jest bardzo dobry. Obecnie  została 
wykonana dokumentacja  budowy sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Publicznych Nr 1.  
Trwają działania mające na celu pozyskanie środków pozabudŜetowych na realizację tego 
zadania.  
 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski poinformował zebranych o tym,                       
Ŝe Kapituła Rzeczpospolitej  uplasowała miasto Ostrów Mazowiecka na 19 miejscu wśród 
wszystkich gmin w Polsce. Kryterium rankingu były wskaźniki  dotyczące działania gminy 
we wszystkich jej obszarach. Dodał, Ŝe miasto  jest na I miejscu na Mazowszu  w zakresie 
bezpieczeństwa.  
 Podsumowując  Burmistrz  Miasta p. Mieczysław Szymalski  zaapelował do Radnych    
o jak najszybsze przystąpienie do prac nad budŜetem miasta na 2007 r. i jego uchwalenie.  



 
Informacja z wykonania budŜetu miasta za III kwartały 2006 r. oraz  Informacja o realizacji inwestycji na terenie 
miasta Ostrów Mazowiecka w 2006 r. wg stanu na dzień 22 listopada 2006 r. w załączeniu do Protokołu.  
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  stwierdził, Ŝe  biorąc pod 
uwagę:  
- 19 miejsce miasta w  kraju, 
- 6 miejsce Banku Spółdzielczego wśród wszystkich banków spółdzielczych w Polsce, 
- miejsce Szpitala w pierwszej dziesiątce  
- bardzo dobrą pozycję Urzędu Skarbowego / I – II pozycja w rankingu tych instytucji/   
 mieszkańcy powinni się cieszyć, Ŝe Ŝyją w tak szczęśliwym miejscu. Zaapelował                           
o podejmowanie działań w kierunku poprawy  tej sytuacji.  
 Dodał, Ŝe  kwestia czystości i porządku  w mieście pozostawia jeszcze wiele do 
Ŝyczenia.  
 
 Na zakończenie Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska złoŜył Burmistrzowi 
Miasta gratulacje z okazji wyboru  na kolejną kadencję . Poinformował zebranych o tym, Ŝe 
ślubowanie Burmistrza Miasta odbędzie się na kolejnej sesji Rady Miasta.  
 
 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  podziękował za gratulacje i Ŝyczenia                   
i zwracając się do mieszkańców miasta  podziękował za wysoką frekwencję w wyborach 
samorządowych.  
 
 
 
Punkt 9.  
 Sprawy róŜne. 
 
 Radny p. Zbigniew Krych  w imieniu  Komitetu Wyborczego Prawa i Sprawiedliwości  
podziękował mieszkańcom miasta za   duŜy udział w wyborach. Szczególne podziękowania 
skierował do tych, którzy glosowali na kandydatów z listy KW PiS oraz na niego osobiście. 
Radny p. Zbigniew Krych podkreślił, Ŝe wysoka frekwencja  sprawiła, Ŝe Radni czują  
większe umocowanie swojego mandatu.  
 
 Radny p. Andrzej Morawski  zgodnie z  § 107. pkt.2  Statutu Miasta poinformował  
Radę Miasta  o powstaniu Klubu Radnych  „NASZE MIASTO”.  W skład Klubu weszli 
następujący Radni: p. Mirosław Gromek, Tomasz Lewandowski, Zbigniew Krych, Andrzej 
Morawski,  Mieczysław Pasztaleniec i Zdzisław Wilczyński.   
 
 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zwrócił się o przedstawienie 
powyŜszego zgłoszenia w formie pisemnej.   
  

Radny p. Andrzej Morawski w imieniu Klubu  „NASZE MIASTO” zwrócił się o to 
aby sesje i posiedzenia Komisji rozpoczynały się nie wczesnej niŜ od godz. 1400/ ze względu 
na pracę zawodową Radnych/. 
 
 Przewodniczący Rady Miasta  p. Krzysztof Laska  zaproponował aby utrzymać  godz. 
1300 jako godzinę rozpoczynania obrad sesji. Uznał, Ŝe godz. 1400, jest trochę zbyt późna 
zwłaszcza w okresie jesienno – zimowym.  
 Rada Miasta nie zgłosiła uwag do propozycji godziny rozpoczynania  sesji tj.                             
godz. 1300, w związku z tym  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe 



sesje będą rozpoczynały się o godz. 1300. Dzień tygodnia, w którym  odbywać się będą sesje,  
będzie  ustalony w terminie późniejszym.  

 
Przewodniczący  Rady  Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował o tym, Ŝe na 

następnej sesji Rada  Miasta powoła składy osobowe Komisji stałych Rady Miasta.  
Obowiązujący Statut Miasta określa  nazwy oraz zasady działania 5-ciu Komisji. W związku 
z tym zwrócił się do Radnych o zadeklarowanie się do pracy w odpowiednich Komisjach. 
Ankiety w tej sprawie będą w Biurze Rady Miasta. Poprosił o  zgłaszanie się do dnia                
1 grudnia br.  

 
Następnie  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował zebranych 

o tym, Ŝe  zgodnie z ustawą o samorządzie  gminnym  pierwsze oświadczenie majątkowe 
Radni składają w ciągu 30 dni  od złoŜenia ślubowania. W związku z tym, zwrócił się do 
Radnych o składanie oświadczeń do dnia 23 grudnia br.    
 
 
Punkt 10. 

 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe porządek obrad I-ej 
inauguracyjnej sesji Rady Miasta został wyczerpany, serdecznie podziękował wszystkim za 
aktywny udział w obradach, po czym wypowiedział formułę: "Zamykam obrady I-ej sesji 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka".  

  

           Na tym obrady I - szej  inauguracyjnej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka zostały 
zakończone. Po zakończeniu obrad przed Ratuszem zostało wykonane pamiątkowe zdjęcie 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 2006-2010r.    

 
 

Przewodniczący Rady Miasta 

Krzysztof Laska 

 

 

Protokolant 

mgr Izabela Rejniak 
Inspektor ds. obsługi  
Biura Rady Miasta  
 

  

   
 


